
 

 

 

ΣΥΝΟΨΗ ΑΠΟΦΑΣΕΩΝ ΠΡΥΤΑΝΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 
ΣΥΝΕΔΡΙΑ Αρ. 195 

20 Σεπτεμβρίου 2022 

Το Πρυτανικό Συμβούλιο: 

1. Ενέκρινε όλα τα αιτήματα απασχόλησης Ερευνητικών Συνεργατών, Βοηθών Διδασκαλίας, 

Αναθέσεων Υπηρεσιών και Επισκεπτών Σύντομης Διάρκειας που βρίσκονταν στην ημερήσια 

διάταξη. 

2.  Λαμβάνοντας υπόψη την πρόνοια της νομοθεσίας για τις δωρεές αποφάσισε ομόφωνα όπως 
ανακαλέσει την προηγούμενη σχετική απόφαση που λήφθηκε κατά την 194η Συνεδρία του 
στις 31/8/22 και εγκρίνει τη διάθεση λαχνών του Κέντρου Ενημέρωσης και Θεραπείας 
Εξαρτημένων Ατόμων (ΚΕΝΘΕΑ) εντός της Πανεπιστημιακής Κοινότητας. 

3. Λαμβάνοντας υπόψη το στενό χρονικό περιθώριο και ότι αρχικά το μάθημα είχε ανατεθεί σε 
άλλο άτομο το οποίο τελικά δεν αποδέχτηκε, αποφάσισε ομόφωνα όπως εγκρίνει, κατ’ 
εξαίρεση της διαδικασίας, την απευθείας ανάθεση στον Α.Κ. για την διδασκαλία του 
μαθήματος «Διοίκηση Λειτουργίας Ναυτιλίας» CFS_334 (3 ώρες διδασκαλία). 

4. Για να μπορέσει να εξετάσει το αίτημα που υποβλήθηκε για τις Βάσεις Δεδομένων του 
Τμήματος ΕΧΡΗΝ, αποφάσισε ομόφωνα όπως υποβληθούν ενώπιον του σε επόμενη 
συνεδρία του συμπληρωματικά στοιχεία, ως ακολούθως:  

1. οι υφιστάμενες βάσεις δεδομένων του Τμήματος και τα στοιχεία που αφορούν τη 
χρήση τους 

2. οι όποιες επιπρόσθετες ανάγκες του Τμήματος  

3. ο τελικός κατάλογος με τις υφιστάμενες και νέες ανάγκες σε σειρά προτεραιότητας, 
όπως κρίνει το Τμήμα 

4. να ληφθεί υπόψη ο διαθέσιμος προϋπολογισμός  

Το Πρυτανικό Συμβούλιο υιοθετεί την πιο πάνω απόφαση  η οποία θα ισχύει για όλες τις 
συνδρομές όλων των Τμημάτων. 

5. Έλαβε γνώση και εγκρίνει το αίτημα της ΥΣΠΤ για αγορά υπηρεσιών υποστήριξης ύψους 
€55.000 + ΦΠΑ, από το κονδύλι 2/227. 

6. Έλαβε γνώση και εγκρίνει τις τροποποιήσεις στις διδακτικές ανάγκες Ειδικών Επιστημόνων 
για τα μαθήματα του Φθινοπωρινού Εξαμήνου 2022/2023, ως ακολούθως: 

Τμήμα ΜΗΜΕΜΥ: 



 

 

Απευθείας ανάθεση στον Δρ. Λ.Κ. για τη διδασκαλία του μαθήματος ΜΕΜ_332 «Φυσική 
Στερά Κατάστασης» (4 ώρες θεωρία /βδομάδα), λόγω του ότι απέρριψε το άτομο που του 
προσφέρθηκε αρχικά η θέση.  

Απευθείας ανάθεση στη Δρ. Χ.Φ. για τη διδασκαλία του μαθήματος ΜΕΜ_329 «Αριθμητικές 
Μέθοδοι στη Μηχανική» (4 ώρες θεωρία /βδομάδα), λόγω του ότι απέρριψε το άτομο που 
του προσφέρθηκε αρχικά η θέση.  

Τμήμα ΑΞΙΚ:  

Λαμβάνοντας υπόψη τη  στρατηγική σημασία να λειτουργήσει σωστά το ΑΞΙΚ και ότι θα 
χρειαστεί να επενδυθεί αρκετός χρόνος από Επίκουρου Καθ. Αλέξη Σαβεριάδη για να 
υλοποιηθούν οι απαιτούμενες δράσεις στα στενά χρονοδιαγράμματα που έχουν καθοριστεί 
και κατόπιν εισήγησης του Προέδρου του Τμήματος ΔΙΞΕΤ, αποφάσισε ομόφωνα (1 αποχή 
ΑΑΥ) να εγκρίνει τη μείωση κατά 50% του διδακτικού φόρτου του Επίκουρου Καθ. Αλέξη 
Σαβεριάδη. Το Πρυτανικό Συμβούλιο διευκρινίζει ότι η έγκριση δίδεται αποκλειστικά για το 
Φθινοπωρινό Εξάμηνο 2022/2023. 

Απευθείας ανάθεση στη Χ.Π. για τη διδασκαλία  του μαθήματος του Δρ. Σαβεριάδη ΗΤΜ_334 
«Αειφόρος Τουριστική Ανάπτυξη» (3 ώρες θεωρία/βδομάδα). 

Απευθείας ανάθεση στη Δρ. Μ.Η.D. για τη διεξαγωγή του εργαστηρίου του εξειδικευμένου 
λογισμικού προγράμματος NVivo (Qualitative Research) το οποίο προσφέρεται στο πλαίσιο 
του μαθήματος ΗΤΜ_881 «Ποιοτικές Μέθοδοι σε διδακτορικούς φοιτητές». 

Έλαβε γνώση για την επιλογή του Ι.Σ., Συνεργάτη Εκπαιδευτικού του ΑΞΙΚ προς την 
αντικατάσταση του Κ.Κ.. 

 Έλαβε γνώση για την επιλογή της Χ.Σ. Στυλιανού, Συνεργάτη Εκπαιδευτικού του ΑΞΙΚ προς 
την αντικατάσταση της Τ.Σ. 

Τμήμα ΗΜΗΠΛΗ: 

Αύξηση των ωρών εργοδότησης  του Κ.Σ. για τη διδασκαλία του μαθήματος CEI_324 
«Τεχνολογία Λογισμικού» από 4 ώρες σε 6 ώρες/βδομάδες.  

Απευθείας ανάθεση στον Λ.Α. για τη διεξαγωγή εργαστηρίου στο πλαίσιο του μαθήματος 
«Εισαγωγή στον Υπολογισμό και Προγραμματισμός C» (EEI_132) – (4 ώρες/βδομάδα), λόγω 
αύξησης του αριθμού των πρωτοετών φοιτητών οι οποίοι θα χωριστούν σε περισσότερες 
ομάδες.  

Τμήμα ΕΣΔΙ: 

Απευθείας ανάθεση στη Χ.Β. για τη διδασκαλία του μαθήματος «Θεματικό Σεμινάριο: Η 
δημόσια επικοινωνία της επιστήμης και ο ρόλος των μέσων» (3 ώρες θεωρία την εβδομάδα). 

Τμήμα ΕΧΡΗΝ: 

Απευθείας ανάθεση στη Ξ.Ε. για τη διεξαγωγή του φροντιστηρίου στο πλαίσιο του μαθήματος 
CFS_101 «Οικονομικά Ι» (3 ώρες την εβδομάδα).  Το μάθημα αρχικά και μέσα από την 
διαδικασία προκηρύξεων είχε ανατεθεί στον κ. Χ.Β. ο οποίος λόγω ειλημμένων υποχρεώσεων 
δεν μπορεί να το διδάξει. 

Κέντρο Γλωσσών: 



 

 

Η Α.Χ. θα διδάξει το μάθημα LCE_600 «Ενισχυμένα Αγγλικά» (4 ώρες την εβδομάδα).  Το 
μάθημα αρχικά θα διδασκόταν από την κα Θεοδοσία Δημητρίου η οποία δεν αποδέχτηκε τη 
θέση. 

Η Γ.Π. θα διδάξει το μάθημα LCE_115 «Αγγλικά για Μηχανικούς Η/Υ και Πληροφορικής Ι» (3 
ώρες την εβδομάδα) αφού έχει δημιουργηθεί επιπλέον ομάδα λόγω αυξημένου 
ακροατηρίου. 

Η Χ.Μ.Χ. θα διδάξει το μάθημα LCE_107 «Αγγλικά για Εμπόριο, Χρηματοοικονομικών και 
Ναυτιλίας Ι» (3 ώρες την εβδομάδα) αφού έχει δημιουργηθεί επιπλέον ομάδα λόγω 
αυξημένου ακροατηρίου.  

Τμήμα ΠΟΜΗΓΕ: 

Ο Γ.Μ. δεν θα διδάξει το μάθημα GEO_552 «Συλλογή και Διαχείριση Γεωχωρικών δεδομένων» 
λόγω του ότι μεταπτυχιακό πρόγραμμα στη Γεωπληροφορική και στις Γεωχωρικές 
Τεχνολογίες δεν θα προσφερθεί αυτό το εξάμηνο. 

Ο Α.Π. δεν θα διδάξει το μάθημα GEO_551 «Γεωπληροφική και Συστήματα Γεωγραφικών 
Πληροφοριών»  λόγω του ότι μεταπτυχιακό πρόγραμμα στη Γεωπληροφορική και στις 
Γεωχωρικές Τεχνολογίες δεν θα προσφερθεί αυτό το εξάμηνο. 

Η Α.Ν. δεν θα διδάξει το μάθημα GEO_553 «Τηλεπισκόπηση και παρατήρηση γης» λόγω του 
ότι μεταπτυχιακό πρόγραμμα στη Γεωπληροφορική και στις Γεωχωρικές Τεχνολογίες δεν θα 
προσφερθεί αυτό το εξάμηνο. 

Απόφαση 2: 

Το Πρυτανικό Συμβούλιο θεωρεί σημαντική τη συνεισφορά των διδακτορικών 
φοιτητών/τριών σε θέματα διδασκαλίας ως Ειδικοί Επιστήμονες και αναμένει τη ρύθμιση των 
θεμάτων που αφορούν την παράλληλη απασχόλησή τους με τον καταρτισμό σχετικής 
πολιτικής. 

7. Ενέκρινε το αίτημα του Δρ. Κ.Κ. στο Τμήμα ΜΗΜΕΜΥ, για παροχή Συμβουλευτικών 
Υπηρεσιών προς την εταιρεία Medochemie Ltd. 

8. Λαμβάνοντας υπόψη τα δεδομένα σχετικά με την επιβολή προστίμων στο Πανεπιστήμιο από 
τις Υπηρεσίες Κοινωνικών Ασφαλίσεων λόγω αναδρομικών προσλήψεων εργοδοτουμένων 
όπως παρουσιάστηκαν στο σημείωμα που υποβλήθηκε, αποφάσισε όπως γίνει προσπάθεια 
να μειωθούν στο ελάχιστο οι περιπτώσεις αυτές.  

Επιπλέον, το Πρυτανικό Συμβούλιο αποφάσισε ότι τα σημειώματα θα πρέπει να 
υποβάλλονται επώνυμα.   

9. Ενέκρινε την καταβολή αμοιβής στους Αναπληρωτή Καθ. Μ.Κ. και Επίκουρο Καθ. Ι.Β., οι 
οποίοι ήταν θεματοθέτες, και εκ παραδρομής δεν συμπεριλήφθηκαν στην αρχική λίστα 
αμοιβών, για τη διεξαγωγή προφορικής εξέτασης στο πλαίσιο της διαδικασίας πλήρωσης 
μιας κενής θέσης Τεχνικού Χημείου στο Συμβούλιο Αποχετεύσεων Λάρνακας. Το ποσό της 
αμοιβής θα είναι €77 έκαστος. 



 

 

10. Ενέκρινε την εισήγηση για ενσωμάτωση στην ισχύουσα πολιτική των αμοιβές για 
θεματοθέτηση προφορικών εξετάσεων, ως ακολούθως: 

• Για κλίμακες Α1-Α7, αμοιβή ύψους €77 

• Για κλίμακες Α8-Α12, αμοιβή ύψους €120 

• Για κλίμακες Α13 και άνω, αμοιβή ύψους €170 

11. Στη βάση της ισχύουσας διαδικασίας, εξέτασε το αίτημα του Κ.Ν., Τεχνικού Μηχανολόγου 
στην ΥΔΠ και υποβάλλει θετική εισήγηση στο Συμβούλιο για παραχώρηση άδειας άνευ 
απολαβών για περίοδο από 1 Σεπτεμβρίου 2022 μέχρι 30 Σεπτεμβρίου 2022. 

12. Ενέκρινε την πραγματοποίηση εκδήλωσης της Βιβλιοθήκης «Espress yourself», σύμφωνα με 
το σημείωμα που υποβλήθηκε. 

13. Ενέκρινε την εκπροσώπηση του Πανεπιστημίου στο Times Higher Education World Academic 
Summit 2022 από τον ΔΔΟ, σύμφωνα με το σημείωμα που υποβλήθηκε. 

14. Λαμβάνοντας υπόψη το παράπονο του Καθ. Χ.Δ. σχετικά με τη διαδικασία κατανομής των 
χώρων στάθμευσης, εξουσιοδοτεί την ΥΔΠ όπως κοινοποιηθεί στον κ. Δ. η εν λόγω πολιτική 
βάσει της οποίας διατέθηκαν οι διαθέσιμοι χώροι και όπως χειριστεί το θέμα. 

15. Ενέκρινε το αίτημα του Επίκουρου Καθ. Μ.Ι. για άνοιγμα ειδικού λογαριασμού για εγγραφές 

στο πλαίσιο του  Συνεδρίου EUROMED 2022. 

16. Εξέτασε το αίτημα της Παναγροτικής Ένωσης Κύπρου για παροχή Υποτροφιών στα παιδιά του 
αποβιώσαντα Φοίβου Παπαχριστοφόρου, και αποφάσισε ομόφωνα ότι αυτό δεν μπορεί να 
ικανοποιηθεί αφού δεν εμπίπτει στις πολιτικές και διαδικασίες που ακολουθούνται στο 
Πανεπιστήμιο για σκοπούς εισδοχής φοιτητών. Το Πανεπιστήμιο θα μελετήσει 
εναλλακτικούς τρόπους παροχής στήριξης για τη συγκεκριμένη περίπτωση.   

17. Αποφάσισε ομόφωνα όπως αποδεχτεί τη χορηγία της εταιρείας HUWAEI ύψους €7.500 ως 
υποτροφίες σε φοιτητές/τριες με κριτήριο συνδυασμό αριστείας και κοινωνικοοικονομικής 
κατάστασης.   

Οι υποτροφίες κατανεμηθούν/αποδοθούν ως ακολούθως: 

Στη βάση κατάταξης που θα ετοιμαστεί από την ΥΣΦΕ με τα εξής κριτήρια: 

α) Ακαδημαϊκή επίδοση (GPA ακαδημαϊκής χρονιάς 2021-2022) με βαρύτητα 70% και 

β) Κοινωνικοοικονομικά κριτήρια με βαρύτητα 30% 

Οι 6 υποτροφίες των €1.000 θα απονεμηθούν στους/στις πρώτους/ες έκαστης Σχολής και οι 
3 υποτροφίες των €500 στους/στις επιλαχόντες/ούσες ανεξαρτήτου Σχολής, με βάση την 
κατάταξη. 



 

 

Η πιο πάνω απόφαση διαβιβάζεται στο Συμβούλιο για ενημέρωση. 

18. Ενέκρινε την εισήγηση για ενημέρωση των συνεργαζόμενων φορέων και συνεργατών του 
Πανεπιστημίου ως προς την εφαρμογή της ηλεκτρονικής υπογραφής. 

19. Ενέκρινε το αίτημα του Τμήματος ΧΜ όπως το εκπαιδευτικό πρόγραμμα στο ΓΕΕΦ θεωρηθεί 
ως περιστασιακή φοίτηση και αποφάσισε όπως τα έσοδα που προκύπτουν να μεταφερθούν 
στο κονδύλι 319 – ίδια έσοδα του Τμήματος. 

20. Ενέκρινε την πληρωμή τιμολογίων στο Υπουργείο Υγείας, ύψους €7.202,20 και στο 
Απολλώνειο Ιδιωτικό Νοσοκομείο, ύψους €7.303,40 στο πλαίσιο της κλινικής άσκησης των 
φοιτητών/τριών του Τμήματος ΝΟΣ, κατά τη θερινή περίοδο 2022.  Η καταβολή των εν λόγω 
ποσών θα καλυφθεί από το κονδύλι 224. 

21. Έλαβε γνώση και αποφάσισε ομόφωνα όπως εγκρίνει την επιχορήγηση φοιτητικών 
δραστηριοτήτων από το κονδύλι 3/314, σύμφωνα με την κατάσταση που υποβλήθηκε και 
αναμένει ότι θα γίνει προσπάθεια όπως ενθαρρυνθούν οι φοιτητές του ΑΞΙΚ να συμμετέχουν 
στις πιο πάνω εκδηλώσεις. 

22. Αναμένει τεκμηριωμένη εισήγηση από την ΥΣΦΕ αναφορικά το αίτημα που υποβλήθηκε για 
συνδιοργάνωση της ημερίδας «Μόδα και Παράδοση» με το Εργαστήρι Παραδοσιακού Χορού 
«Αλεξάνδρα» και το ΤΕΠΑΚ. 

23. Όσον αφορά το περιστατικό που έλαβε χώρα στην περίβολο των εστιών αδελφοί 
Κωνσταντίνου και από τα στοιχεία που έχει ενώπιον του, θεωρεί ότι ο χειρισμός του 
περιστατικού από την εταιρεία η οποία παρέχει υπηρεσίες φύλαξης/ασφάλειας στο 
Πανεπιστήμιο, ήταν ανεπαρκής και αναμένει ότι η ΥΔΠ θα ενημερώσει σχετικά την ανάδοχο 
εταιρεία.   

Επιπλέον, το Πρυτανικό Συμβούλιο συγχαίρει τον Σπύρο Δρουσιώτη,  Συντηρητή στο Γραφείο 
Στέγασης, ως προς τον τρόπο χειρισμού του περιστατικού και τη σημαντική βοήθεια που 
παρείχε στον φοιτητή ο οποίος δέχτηκε την επίθεση. 

 


